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Notulen: Op overeenstemming gericht overleg tussen gemeente Huizen en Schoolbesturen. 

Datum 27 augustus 2019, 

Aanwezig: 
Erfgooiersccllege (Jaap Augustijn) 
Stichting Elan (R. Van der Moeren) 
Ichthus (H. Molenaar, E. Kok) 
R.K. Onderwijs (R. Hageman, L. Ruiters) 
Flevoschool (D. Van den Berg) 
Talent Primair (B. Van der Vlist, W. Boog) 
Gemeente Huizen (M. Verbeek, M. Van Dijk en M. Van der Hoeven) 

Afwezig: 
GSF/ Huizermaat (T. Smit, T. De Ruijter 
Taalschool Huizen (G. Looijschelder) 

Bespreekpunt: de concept Verordening Voorzieningen Huisvesting Onderwijs 2019 (WHO 2019). 

Mw. Van Dijk geeft een korte toelichting over de aanpassingen naar aanleiding van de vorige concept 
versie, die besproken is op 20-06-2019. 

Waar was u het niet mee eens in het overleg van 20-06-2019? 
-U was het niet eens met de nieuwe normering. U vond deze te laag (40% in de basis verhoogt plus 
de index van 2019). 

Wat hebben wij aangepast: 
- In de verordening wordt een toeslag van 8% voor Frisse scholen B gehanteerd voor zolang deze niet 
is opgenomen in het bouwbesluit en deze eis in ons milieubeleid zit. Mochten delen van dit 
programma opgenomen worden in het nieuwe bouwbesluit dan wordt het percentage aangepast of 
vervalt uiteindelijk de regeling. Als de gemeentelijke eis vervalt, vervalt ook de regeling. 

- Er wordt een conjunctuurtoeslag toegepast volgens de laatste index van BDB (bouwdata bureau) 
voor zolang vraag en aanbod in de bouwmarkt uit balans is. Momenteel zal dit een percentage zijn 
van enkele procenten. Dit percentage wordt berekend door BDB wanneer wij hier opdracht voor 
geven. Dit is niet kosteloos en daarom doen we dit alleen wanneer er een concreet project is. 

- Er is een vergoeding voor een plateaulift opgenomen voor het basisonderwijs wanneer er 
gelaagd gebouwd wordt. De vergoeding is 1/3 van de vergoeding van een kooi-lift (voor 2019 is dit 
€51.939,-). 

-Een dislocatie met een omvang boven de opheffingsnorm wordt bij de capaciteitsbepaling als een 
volwaardige school gezien. 

-Beide VO scholen worden gelijk behandeld in het bepalen van de capaciteit (basis aantal m2 en 
aantal m2 per leerling). 

Schoolbesturen wordt gevraagd instemming te verlenen met de concept Verordening zoals deze nu 
opgesteld is. 

Stemmen in met de nieuwe concept WHO 2019 
Huizermaat 
De Gooise Scholen Federatie heeft zich bij wethouder Verbeek afgemeld voor het overleg. Er is 
aangegeven dat er geen bezwaar is tegen de concept Verordening met de laatste aanpassingen. 

Talent Primair kan ook instemmen (is later schriftelijk bevestigd door het bestuur). 

Stemmen in met voorbehoud van: 
Het Ichthus schoolbestuur kan zich niet vinden in de toelichting met betrekking tot een eigen bijdrage 
van het schoolbestuur bij vervangende nieuwbouw. Dit betreft naast de inzet van gereserveerde 
onderhoudsbudgetten (en niet uitgevoerd onderhoud) vooral het inzetten van toekomstige 
besparingen op de energierekening als bijdrage in de nieuwbouw. Deze besparingen worden fictief 
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berekend, maar Ichthus vindt het niet bewezen dat fictieve besparingen en de toekomstige 
besparingen met elkaar overeenkomen. Daar de gemeente een energieneutrale school eist, vinden zij 
dat de gemeente risicodrager dient te zijn voor een eventueel tegenvallende (toekomstige) 
besparingen. Daarbij voeren zij aan dat de onderhoudskosten van installaties toenemen omdat 
energieneutrale installaties ingewikkelder zijn. Het RK staat hierin op één lijn met Ichthus. Wanneer de 
gemeente Huizen in deze risicodrager wordt kunnen partijen zich wel in het voorgestelde vinden. Het 
antwoord hierop is dat het beleid van de gemeente Huizen hierin niet voorziet. Daarbij kan de 
gemeente geen invloed uitoefenen op het gebruik maar het schoolbestuur wel. 

2. Ook geeft Ichthus aan dat het opvallend is dat de gemeente Huizen in tegenstelling tot veel andere 
gemeenten geen doorgaande leerlijn zichtbaar maakt in de huisvesting (peuteropvang en buiten 
schoolse opvang). Ook bij het vaststellen van het IHP is de gemeente Huizen niet meegegaan met de 
landelijke ontwikkeling. Landelijk worden nieuwe scholen meestal als kindcentra gebouwd. Terwijl veel 
schoolbesturen en ook de kinderopvangorganisaties aangeven hier behoefte aan te hebben. Ichthus 
vraagt de wethouder wat de visie van de gemeente is op de opvang van 0-4 jarigen. Hierop wordt 
geantwoord dat de visie van de gemeente Huizen vooralsnog is, dat de opvang van 0-4 jarigen niet 
perse onder 1 dak hoeft met het onderwijs als men elkaar maar weet te vinden in dossieroverdracht. 

R.K. Onderwijs, De Flevoschool, Stichting Elan en Talent Primair bevestigen dat dit punt reeds bij het 
vaststellen van het IHP is benoemd en dat de gemeente Huizen voor de toekomstige visie op 
onderwijshuisvesting zich moet afvragen of bekostiging voor 0-4 jarigen en buitenschoolse opvang 
toch onderdeel van een IHP moet worden. Uiteraard tegen een kostendekkende huur. 

3. Als laatste stelt Ichthus een vraag over de toelage van 8% voor het realiseren van Frisse Scholen 
B. Wat als het beschikbaar gestelde bedrag onvoldoende blijkt om aan de Frisse Scholen B eisen te 
voldoen? En waar ligt het risico als blijkt dat frisse scholen B niet bereikt kan worden in het 
aanbestedingstraject? 
Frisse Scholen B is gemeentelijk beleid. Vanuit onderhuishuisvesting, maar ook vanuit de diverse 
maatregelen op het gebied van milieu en duurzaamheid. Daarmee is dit ook een harde eis naar 
schoolbesturen om dit in het programma van eisen op te nemen. Mocht blijken, na aanbesteding, dat 
het beschikbaar gestelde krediet onvoldoende is om aan alle eisen te voldoen, dan is het aan het 
college/gemeenteraad om de eisen bij te stellen of extra budget beschikbaar te stellen of zelfs een 
project on-hold te zetten. 
Daarbij merkt mw Van Dijk op dat steeds meer voorwaarden met betrekking tot Frisse scholen B en 
energieneutraal opgenomen worden in toekomstige bouwbesluiten. Daarom zal het percentage van 
8% bijgesteld worden zodra er aanpassingen in het bouwbesluit of in het milieubeleid zijn die daar 
invloed op hebben. De kans dat een aanbesteding specifiek mislukt op Frisse scholen B zal daarmee 
kleiner worden omdat bij de aanbesteding immers aan het bouwbesluit voldaan moet worden. 

R.K. Onderwiis 
1. R.K. onderwijs vraagt of beschikbaar gestelde budgetten voor gymnastieklokalen ook geïndexeerd 
worden. Hierop wordt bevestigend geantwoord dat bij het vrij geven van een eerder toegezegd krediet 
de index wordt toegepast. Daar voorziet de Verordening in. 
2. R.K. onderwijs vraagt om bevestiging dat voor dislocaties in de WHO een gelijke capaciteits
berekening wordt aangehouden als voor een hoofdlocatie als het aantal leerlingen op een dislocatie 
boven de opheffingsnorm van Huizen zit. Ook dit wordt bevestigd. 

Flevoschool 
Heeft verder geen aanvullende vragen en sluit zich aan bij het standpunt van Ichthus dat er ook in de 
huisvesting een doorgaande leerlijn zichtbaar zou moeten zijn. 

Talent Primair 
Talent Primair geeft aan dat zij bij monde van het bestuur een schriftelijke reactie op de concept 
verordening geven. Op 30 augustus 2019 heeft het bestuur van Talent Primair per brief ingestemd met 
de (concept) WHO 2019. 

Erfgooierscolleqe 
Het Erfgooierscollege stemt in met de (concept) WHO 2019. Als aanvulling geeft de heer Augustijn 
mee dat er ongeacht welke bekostigingssystematiek er bij huisvesting wordt gehanteerd er voor het 
schoolbestuur een risico aanwezig is, dat geld in stenen wordt gestoken dat feitelijk voor onderwijs is 
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bedoeld. Het Erfgooiers College heeft nog een technische vraag: met betrekking tot het fictieve 
rekenvoorbeeld van een nieuwe school (bijlage 1); Zijn de genoemde toeslagpercentages op basis 
van de bruto beschikbaar te stellen bedragen? Antwoord: De toeslag Frisse scholen gaat over het 
normbedrag en de conjectuurtoeslag over het brutobedrag. 

Stichting Elan 
Stichting Elan stemt in (moet nog formele bevestiging schoolbestuur komen) en sluit zich aan bij de 
opmerkingen van de collega-bestuurders. 

Rondvraag: 
Schoolbesturen vragen in de rondvraag aandacht voor enkele in eerder overleggen besproken 
onderwerpen. Onder andere Verkeersveiligheid, intensief taalonderwijs en het kindarrangement. 
Deze onderwerpen worden besproken en zo nodig verder uitgezet in de organisatie. 
Een aantal van deze punten wordt voor het eerstvolgende schoolbestuurlijk overleg geagendeerd. 
Het volgende overleg vind plaats op dinsdag 29 oktober van 15:00 tot 17:00. 


